



How to improve your child's English with Fun and Friends

Learners have experienced significant improvement in English after using Fun and Friends. If your child want to have the same achievement, read carefully and follow the successful tips and parental guide below:

Successful Tips

- ✓ Set a regular study schedule.
- ✓ Set a target score, recommend to set between 70 – 90.
- ✓ If your child cannot achieve the set target score at the first time, re-do the lesson the next day.
- ✓ Watch all videos and listen to the audio clips in the question to allow your child to experience the language immersion.

Parental Guide

- ✓ Be interested in your child's learning progress by keeping a regular check of your child's report.
- ✓ Review the lesson with your child by asking your child questions or to retell the story.
- ✓ Positive encouragement definitely helps.



Enquiries:

- ① fnf@fnfclub.hk
- ② 3188 2357 (Mon - Fri: 9am – 8pm)

如何利用 Fun and Friends 提升孩子英語能力

無數的成功例子證實 Fun and Friends 有效提升孩子的英語能力。如果你的孩子希望成為其中一個成功例子，請仔細閱讀及跟隨以下的成功秘訣和家長指引。

成功秘訣

- ✓ 訂立固定的學習時間
- ✓ 訂立目標分數，建議定於 70 至 90 分之間
- ✓ 如課堂未能達標，建議於 1 天後重做
- ✓ 觀看視頻及聆聽練習能讓孩子達到浸泡在英語環境中的效果

家長指引

- ✓ 通過每週查看孩子 Fun and Friends 的成績報告以了解其學習進度
- ✓ 通過提問課堂內容或讓孩子複述故事能有效鞏固孩子的學習
- ✓ 正面的鼓勵及支持能提升孩子的學習興趣



查詢:

- ① fnf@fnfclub.hk
- ② 3188 2357 (Mon - Fri: 9am – 8pm)